
Дитсадок на Північному, якого поки ще немає, цього 
тижня знову став предметом суперечок. Цього разу 
очільник ОДА Віталій КОВАЛЬ припустив, що будівниц
тво дитсадочка може загальмуватися «через пасив
ність влади Рівного».

А все через те, що міська влада, мовляв, не хоче виділя
ти більш як ЗО мільйонів гривень, яких бракує на завершення 
будови...

Між тим така позиція обласного очільника здивува
ла міського голову Рівного Олександра ТРЕТЯКА Г   ̂^
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АКТУАЛЬНЕ ПИТАННЯ

Дитсадок на Коновальця: 
добудувати не можна зупинити

До кінця року на вулиці Коно
вальця, як твердять підрядники, 
зможе запрацювати сучасний 
дитсадок для 210 дошкільнят. 
Для Рівного це актуально, адже 
новий садочок скоротить цю 
потребу у дошкільних місцях на 
третину.
Темпи будівництва високі, проте 

через пасивність влади Рівного є ри
зик не завершити об’єкт у цьому році.

-  Для завершення об’єкта не виста
чає 33,55 мільйона гривень. Шукаємо 
їх всюди. Звернувся до Рівненської місь
кої ради про виділення коштів. Нагадаю, 
за поданням Рівненської ОДА дитсадок 
внесено до програми «Велике будів
ництво» і Мінрегіон передбачив із ДФРР 
уже 60 мільйонів гривень. Міська рада 
з необхідних 40 мільйонів цьогоріч про- 
фінансувала лише 7 мільйонів гривень. 
Через Мінфін також ініціюємо виділення 
коштів на добудову садочка. Долучився 
до цього і народний депутат від Рівного 
Олександр Ковальчук, -  розповів голо
ва Рівненської ОДА Віталій КОВАЛЬ.

Подвійний ризик й у тому, що пе
редбачені для садочка 60 млн грн на 
засіданні комісії ДФРР 14 квітня можуть 
розподілити між іншими об’єктами -  
через відсутність 33,55 млн грн для за-

вершення робіт. Тому втратити ці кошти 
-  неприпустимо.

Найбільше чекають на добудову дит
садка рівненські сім’ї. їх сотні. Адже 
Північний -  найбільш густонаселений 
мікрорайон міста.

-  Дитсадок, який будувався ЗО років, 
нарешті отримав шанс на завершення. 
І ми не розуміємо такої пасивної пози
ції міста Рівне. Наші діти заслуговують 
на те, щоб влада сприяла бодай одно
му логічному завершенню будівництва. 
А затягування процесу буде тягнути за 
собою чергові коригування та здорож- 
чання проекту», -  зазначає представ
ниця ініціативної групи батьків Марія 
ГОРУНА.

Аліна ПРОКОПЧУК

ВІД ПЕРШОЇ ОСОБИ

«Місто давно внесло свою частку»

Коментуючи суперечливу ситуацію 
зі зведенням дитсадка на вулиці Ко
новальця, міський голова Рівного 
Олександр Третяк зауважив, що саме 
облдержадміністрація взяла на себе 
зобов’язання завершити довгобуд, 
який почали зводити майже ЗО років 
тому. А замовником цього будівництва 
є обласне УКБ.

-  Міська влада підтримує будівництво 
дошкільного навчального закладу ясла-са- 
док на вулиці Коновальця. Ми не робимо пі- 
ар-кампаній на цій темі, натомість упродовж 
останніх трьох років Рівнерада системно ви
діляла на будівництво кошти. Відповідно до 
умов договору отримання коштів за проек
тами програм регіонального розвитку місто 
повинно було надати 10% від загальної вар
тості. Упродовж 2019-2021 років у вигляді 
субвенції обласній раді надали навіть більше 
зазначеної суми. Дивує позиція обласного 
керівництва, яке, взявши на себе зобов’я
зання добудувати дитячий садочок на вули
ці Коновальця, не впоравшись, намагається 
перекинути всю відповідальність на місто, -  
зазначив мер.

Отож, якщо не вдасться врегулювати пи
тання фінансування, то за дитсадком, що 
зводиться на вулиці Коновальця, може закрі
питися репутація «зачарованого» довгобуду.

Записала Ольга ЛІРНИК

Наша довідка: дитсадок на Коновальця почали зводити ще в 90-х роках. Однак через 
брак коштів цей об’єкт багато років був недобудом. У 2018 році виникла ідея його завершити. 
За участю активних батьків масиву «Північний» архітектори розробили відповідний проект. 
Орієнтовна вартість робіт становила 130 млн грн. У 2019 році було розчищено від сміття та 
рослинності територію довгобуду. На цьому все зупинилося. А вже у 2020 році з ’ясувалося, 
що будівля в аварійному стані і мусить бути демонтована. Натомість створили новий проект 
будівництва. Орієнтовна вартість -  150 млн грн. Садочок зможе прийняти 210 дошкільнят. 
Будівництво розпочалося у вересні 2020 року.

За інформацією відділу інформаційно-аналітичного забезпечення Рівнеради та міськви
конкому, упродовж 2018-2021 років місто надало ОДА у вигляді субвенцій понад 18 млн грн 
на названий об’єкт. Зокрема, у 2018-му 1,21 млн грн, у 2019-му -  три мільйони, торік -  8,478 
млн грн, а в січні 2021 -  ще сім мільйонів.


